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> Biografie

1990: Solo ‘La Velue’, ‘Les Snuls’. 

1995: Samen met Nathalie Uffner schrĳft ze aan
‘Bravo Martine’ voor het Théâtre de la Toison d'Or.

1998: Ze speelt met Nathalie Uffner en Soda ‘Les 
aventures du docteur Martin’, het eerste theaterstuk 
van Marc Moulin. 

1999: Creatie van ‘MISS B.’ 
Ze speelt ook in de Belgische film ‘Ma vie en rose’
van Alain Berliner. Verder werken Laurence Bibot en 
Marka voor Botanique aan een zangshow voor de 
eindejaarsfeesten ‘A nous deux’. 
Enscenering van ‘Un homard où ça?’. Documentaire 
voor televisie ‘I Love Martine’, een portret van de 
tekenaar van de beroemde reeks ‘Martine’ (NL: Tiny),
in samenwerking met Sébastien Ministru. 

2003: ‘Psy’. Ze werkt samen met Marc Moulin, 
Sebastien Ministru en Juan d’Oult voor ‘Laurence Micro’.
Samenwerkingen: ‘Le Jeu des dictionnaires’ en ‘La 
Semaine Infernale’.

2005: Coproductie met Marka en opname van
de film/documentaire ‘Travestis’. 

2006: ‘Capitaine Chantal’ Popduo ‘Monsieur et Madame’
van Laurence Bibot en Marka.
Première in New York, gedraaid in China en Japan.

2007: Documentaire van hun reis in Japan
‘Si j'étais japonais’.

2009: ‘Cendrillon, ce macho!’ van Sebastien Ministru.
‘Les monologues du vagin’ van Eve Ensler.

2011: Radio ‘Café serré’ (La Première). 
‘Sœurs Emmanuelle’

2013: ‘Ciao Ciao Bambino’

Laurence BibotLaurence Bibot

2014: ‘Bibot Debout’, de eerste stand-upshow
van Laurence. 

2017: ‘Bibot Distinguée’, de tweede stand-upshow. 

2019: ‘Les belles personnes’. 

2020: Expositie van videofragmenten ‘Studio Madame’
in het Musée de la Photographie van Charleroi. 
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Laurence Bibot

> Aandachtspunten en ideeën

De vrouw of ‘autrice’

Toen ik dertig jaar geleden begon op te treden (mĳn 
eerste voorstelling ‘La Velue’ werd al in 1991 opgevoerd), 
waren er in België heel weinig comédiennes die hun 
eigen werk op de planken brachten, zeker in de 
comedy. Ik was 22 en ging een beetje tegen de stroom 
in. Ik moest mensen overtuigen. Het succes van ‘Bravo 
Martine’ was voor mĳ een teken dat ik de juiste keuzes 
had gemaakt. Ik speelde niet alleen in m’n eigen shows, 
maar ook in de toneelstukken van andere Belgische 
auteurs en autrices. Daarnaast speelde ik een rol in 
films van de Belgische regisseurs Alain Berliner en Riton 
Liebman. Hierdoor kreeg ik een vrĳ goed beeld van wat 
het betekent om in ons land, in onze gemeenschap een 
auteur of autrice te zĳn. 

Ik wil mĳn ervaring graag binnen Sabam gebruiken om 
de golf van aanstormend vrouwelĳk talent die op ons 
afkomt, en dat we terugvinden op vele grote en kleine 
podia, op te vangen en verder aan te moedigen met bv. 
stages, workshops, masterclasses, enz. 

En dan is er natuurlĳk de huidige onzekere situatie 
waarin we ons door Covid-19 bevinden.
Deze pandemie verplichtte ons om voorstellingen uit 
te stellen of zelfs te annuleren en toont de kwetsbare, 
financieel levensbedreigende situatie van de auteur. In 
het licht hiervan zullen we nieuwe strategieën moeten 
uitwerken. Daar wil ik me graag voor inzetten. 

De archieven van Sonuma

Ik ben al lang geïnteresseerd in de archieven van 
Sonuma, de vereniging die de programma’s die de 
RTBF sinds het begin van de Belgische televisie heeft 
geproduceerd, digitaliseert, bewaart en deelt met het 
grote publiek. Ik werkte hier bĳvoorbeeld mee voor 
mĳn playbacks op Instagram, die onlangs werden 
tentoongesteld in het Musée de la Photographie van 
Charleroi (‘Studio Madame’). Zo ben ik me bewust 
geworden van de rĳkdom ervan. Ik zou graag zien 
dat dit op grotere schaal wordt verspreid, in de vorm 
van een festival, of evenementen die kunstenaars 
samenbrengen. In dit opzicht en in het algemeen is de 
verdediging van het ‘lokale’ Sabamrepertoire (teksten, 
beelden en muziek), en van de rechten en het digitaal 
gebruik ervan, een prioriteit die mĳ bĳzonder na aan 
het hart ligt. Een ideetje voor de 100ste verjaardag van 
Sabam? 

Last but not least: een vrouw in een overwegend 
mannelĳk bestuursorgaan, zou dat geen goed nieuws 
zĳn?! 

Laurence Bibot
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In het kader van het nieuwe mandaat als 
bestuurder van Sabam dat ik van u vraag, wil ik 
opnieuw mijn ervaring en kennis van de Belgische 
audiovisuele sector ten dienste stellen van Sabam. 
Daarom wil ik graag:

•  de audiovisuele kunsten binnen Sabam blĳven 
uitbouwen, door nieuwe leden aan te trekken 
en bestaande leden te behouden, en er tegelĳk 
naar streven dat elke discipline die Sabam 
vertegenwoordigt haar eigen evenwicht vindt.

•  Sabam helpen met het lobbyen bĳ de politiek,
dankzĳ de contacten die ik onder meer via 
Prospere en ASA heb onderhouden met de Franse 
Gemeenschap.

•  blĳven inzetten op besparingen in de werkingskosten 
van Sabam (o.a. door digitalisering). 

•  Sabam blĳven promoten bĳ mĳn studenten en 
professionals, en contacten tussen Sabam en de 
verschillende filmfestivals blĳven bevorderen. 

•  de transformatie van Sabam in een moderne 
beheersvennootschap blĳven ondersteunen, zodat
zĳ beter gewapend is om het hoofd te bieden aan een 
veranderend rechtenbeheer.

•  Sabam zo goed mogelĳk door de gezondheidscrisis 
helpen die we momenteel meemaken en die 
onvermĳdelĳk grote gevolgen zal hebben.

> Biografie

Ik werd geboren in 1972 en voltooide in 1995 mĳn 
studies scenarioschrĳven aan de Université Libre de 
Bruxelles. 

Sindsdien schrĳf en produce ik voor mĳn productiehuis 
Cookies Films en voor andere regisseurs en producers. 
Ruim vĳftien van mĳn projecten waren al op het 
grote scherm te zien (kortfilms, langspeelfilms, 
documentaires en webseries). Ik ben net klaar met het 
schrĳven van mĳn volgende film, Practical Shooting, die 
geregisseerd zal worden door Gary Seghers, regisseur 
van de televisieserie Ennemi public. Verder herwerk 
ik momenteel Le signe indien, de eerste speelfilm van 
Grégory Lecocq. 

Laurent DenisLaurent Denis

Naast deze activiteiten geef ik mĳn passie voor 
scenarioschrĳven graag door aan mĳn studenten aan
de Université Libre de Bruxelles en Raindance. 

Ik ben ook erg actief in het verenigingsleven. Ik ben al 
bĳna 11 jaar lang bestuurder bĳ ASA (Association des 
Scénaristes de l’Audiovisuel), waarvan 7 jaar voorzitter, 
en verdedig vurig het beroep van scenarioschrĳver 
in België. Ik vertegenwoordig ASA ook in de raad 
van bestuur van Prospere (een federatie van 
verenigingen die voornamelĳk auteurs en comedians 
in de audiovisuele sector vertegenwoordigen) en in 
het overlegcomité van het Centre du Cinéma et de 
l’Audiovisuel van de Franse Gemeenschap. 

Dankzĳ mĳn ervaring op het terrein denk ik dat ik mĳn 
diensten aan Sabam kan aanbieden.
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> Auteur - regisseur - producent 

-  Lid van Sabam sinds 1989.
-  Uittredend lid van het College voor toneel-, literaire, 

audiovisuele rechten en beeldende kunsten (Grote 
rechten) (sinds 2016).

-  Statuut van zelfstandige sinds 1999.
-  Zaakvoerder van het productiebedrĳf Belgian Waffles 

Film Factory. 
-  Bestuurder van de muziekuitgeverĳ Milpod.
-  Lid van ARPI (Association des Réalisateurs-

Producteurs Indépendants)

Als maker van programma’s die door verschillende 
Europese zenders worden uitgezonden, vormen 
auteursrechten een aanzienlĳk deel van mĳn inkomen. 
Bĳgevolg ben ik Sabam dankbaar voor het werken 
aan het duurzaam beheren en verdedigen van onze 
rechten. Als professional lĳkt het mĳ essentieel om op 
de hoogte te zĳn van de wetgeving en de praktĳken op 
dat vlak. Van daaruit volgde mĳn engagement binnen 
het College Grote Rechten, waar mĳn kennis versterkt 
werd en ik het functioneren van onze vereniging leerde 
kennen. Hieronder vindt u een overzicht van de punten 
die ik er verdedigd heb en die de basisrichtlĳnen zullen 
zĳn voor mĳn engagement binnen het bestuursorgaan.

Waken over de fundamentele plaats van de auteur
binnen de vereniging Sabam en haar bestuursorganen. 
Dankzĳ mĳn werk als auteur-regisseur van 
documentaires, portretten van artiesten, clips, kortfilms 
en tekstschrĳvers heb ik een multidisciplinaire ervaring 
opgebouwd met een breed inzicht in de specifieke 
aspecten van elk van deze domeinen, alsook een klare 
kĳk op hun realiteit.

De kracht van Sabam zit in haar multidisciplinariteit en 
in haar nationale eenheid. Het is belangrĳk zich in te 
zetten om dit te behouden, om complementariteit aan 
te moedigen en om synergieën te creëren tussen
de muziekrechten en de andere auteursrechten.

Sabam is op Europese schaal een organisatie van 
bescheiden grootte en dat is een voordeel: ze kan zich 
onderscheiden door haar toegankelĳkheid en haar 
diensten.

Thierry Dory Thierry Dory 

©
 B

W
FF
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Thierry Dory 

De interessante herschikking en update van de
website en de recent ontwikkelde tool MyAnalytics, 
de initiatieven ter ondersteuning van individuele creatie 
of de persoonlĳke hulp aangeboden in deze Covid19-
crisis kunnen een basis vormen voor een vernieuwde 
relatie met de leden. Men moet verder waken over een 
kwalitatieve benadering gaande naar een nog meer ‘op 
maat’ gemaakte dienst, het aanbieden van persoonlĳk 
advies, van vertegenwoordiging en/of omkadering voor 
de leden m.b.t. de samenwerking met hun producenten 
en/of verdelers. Sabam moet een volwaardige partner 
zĳn die voor haar auteurs zowel een economische als 
artistieke ontwikkeling en vooruitgang nastreeft.

Bovendien wil ik mĳ als bestuurder inzetten om 
nieuwe financieringsbronnen te zoeken voor het 
schrĳven en het scheppen. De huidige crisis heeft 
aangetoond dat het tĳd is om het talent van artiesten 
en hun fundamentele bĳdrage aan de gemeenschap 
te erkennen en om hen een juiste vergoeding te 
garanderen.
Hoewel kleine vooruitgangen geboekt werden, 
bĳvoorbeeld m.b.t. het ‘online’ gebeuren, worden 
sommige verworvenheden alsnog bedreigd, 
zoals de fiscale behandeling van auteursrechten. 
Een toenadering doorvoeren tussen de 
verschillende professionele verenigingen en andere 
auteursverenigingen in ons land is de sleutel om 
een betere bescherming en grotere vooruitgang te 
verzekeren. Meer dan ooit moeten we de politieke 
wereld en de hieraan gekoppelde instanties, alsook
het grote publiek bewust maken van onze realiteit.

Sabam is een coöperatieve vennootschap beheerd 
door haar leden-aandeelhouders. Een regelmatige 
vernieuwing van het kader is essentieel om een 
gezonde dynamiek en energie te behouden. Ik stel 
mezelf tot uw beschikking voor een bepaalde tĳd, 
bewust van het feit dat ik, indien verkozen, een deel 
van mĳn eigen professionele activiteiten zal moeten 
verminderen om dit engagement aan te gaan.
In de geest van deze samenwerking is dit een
minimale keuze als medewerker.

Nu we opnieuw op adem komen en sommigen vragen 
om verandering van het bestaande systeem, komt 
het goed uit dat verschillende auteurs zich kandidaat 
stellen. Aan ons, de leden, om deze gelegenheid aan
te grĳpen om een echte keuze te maken.

Graag tot later en, 
Met vriendelĳke groet

Thierry Dory – www.about.me/dorythierry

Thierry Dory 
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Op de vraag of collectief beheer anno 2020 nog relevant 
is, antwoord ik volmondig Ja. Hoewel we als artiest, 
componist of auteur de indruk krĳgen veel meer dan 
vroeger de touwtjes in eigen handen te hebben, staan 
we als individu nog altĳd machteloos tegenover de 
grote spelers die ons werk exploiteren. Collectief 
beheer is vandaag dan ook meer dan ooit nodig om een 
correcte vergoeding te bekomen bĳ exploitaties van 
ons repertoire als auteurs, componisten, scenaristen, 
regisseurs, beeldende kunstenaars,… Niet enkel voor de 
gevestigde waarden, de top van de piramide, maar ook 
voor nieuw aanstormend talent, of alternatievere en 
niche genres, met andere woorden de hele piramide.

In een wereld waar het medialandschap steeds sneller 
verandert, zenders platformen worden en alles steeds 
internationaler wordt, moet het collectief beheer 
wel zichzelf opnieuw uitvinden. Fragmentatie van 
het repertoire, commerciële spelers die ook rechten 
beheren, ‘over the top’ platformen die ongenaakbaar 
zĳn, exponentiële toename aan dataverwerking , een 
‘long tail’ die eindeloos is… uitdagingen genoeg!
Om het Belgisch repertoire te vertegenwoordigen en 
te verdedigen hebben we dan ook een sterk Sabam 
nodig: een modern bedrĳf, efficiënt, technologisch up-
to-date, transparant, met kennis van zĳn repertoire, 
het medialandschap op de voet volgend, gedreven voor 
zĳn leden en klanten, met nauwe connecties bĳ zĳn 
zusterverenigingen over de hele wereld. 

Het bestuursorgaan en het management van Sabam 
zĳn deze transformatie reeds geruime tĳd geleden 
gestart, maar gezien de razendsnelle veranderingen in 
het hele medialandschap en ecosysteem, is het dan 
ook noodzakelĳk en prioritair om dit versneld verder 
te zetten en de juiste keuzes te maken om zĳn leden, 
of de aandeelhouders zoals ze nu door de wetgever 
genoemd worden, op de best mogelĳke manier van 
dienst te zĳn. Dit voor alle disciplines die Sabam 
vertegenwoordigt. Met deze opdracht wil ik me dan 
ook verder engageren om onze beheersvennootschap, 
intussen bĳna 100 jaar oud, doorheen deze 
veranderingen heen te helpen. 

Hans Helewaut Hans Helewaut 

Covid-19 heeft intussen de hele culturele wereld hard 
geraakt, en dit heeft natuurlĳk ook zĳn gevolgen voor 
Sabam als bedrĳf, dat ongetwĳfeld enkele moeilĳke 
jaren tegemoet gaat. Maar deze crisis leert ons eens te 
meer dat we absoluut nood hebben aan een flexibele, 
wendbare bedrĳfsstructuur om snel te kunnen inspelen 
op wat er rondom ons gebeurt. 

> Hans Helewaut (° 1964 Brugge)

HRITCS afdeling filmregie
Jazzstudio Antwerpen 

Samen met zĳn zus Els vormt hĳ half jaren 80 de 
succesvolle groep Elisa Waut, die een hit scoort met 
het nummer “Four times more”. 
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Hans Helewaut 

-  Film & televisie:
Langspeelfilm:

•  Heinz (NL, BE Piet Kroon)
•  Cafard (BE, FR, NDL Jan Butheel) 
•  Tussen Hemel en aarde (NDL, Frank Van de Engel)
•  Koning Van de wereld (BE, Guido Hendrickx)
•  Gek op de heuvel (BE, Christiaan Vervaet)
•  Zusjes Kriegel (BE, Dirk Belien)

-  Documentaire:
o.a.

•  Bonjour Congo (BE canvas, Rudi Vranckx)
•  Leaving Mandela Park (NL/BE, Saskia Vredeveld)
•  Lost Cologny (Zeppersfilm NL, Astrid Bussink)
•  Madagascar (BE Canvas, Luc Vrĳdaghs)
•  Fieret (Zeppersfilm NL, Frank Van den Engel,)
•  Dik (Zeppersfilm NL, Maartje Bakers)
•  F. Deneyer (BE Canvas, Luc Vrĳdaghs)
•  My only son (IDTV NL, Simonka de Jong)

-  Animatieseries: 
•  Robotboy (Cartoonnetwork US/ Alphanim FR) 
104x13min

•  Gawayn (Mondo TV Europe / Alphanim FR)
104 x13min

•  Kika & Bob (Submarine NL / Walking The Dog BE) 
52x13min

•  Dimitri (Vivement Lundi FR/ Beast animation BE)
52 x 5min

•  Sir Mouse (Fabrique Fantastic BE )
26 x 12m

Al snel verlegt Hans het accent vooral op muziek 
voor film en televisie: langspeelfilms, televisieseries, 
animatiefilms en documentaires.

Eind jaren ’90 start hĳ samen met twee vennoten 
MASDA op, Music And Sounddesign Asc, dat 
uitgroeit tot één van de grootste audio- en 
muziekpostproductiebedrĳven in België, en in 2007 
omgedoopt wordt tot Sonicville.
Naast zĳn werk als componist volgt hĳ als manager en 
creatief directeur producties op en de groei van het 
bedrĳf.
In 2011 verlaat Hans Sonicville om zich meer te kunnen 
toeleggen op eigen projecten.

Sinds 2007 engageert hĳ zich als bestuurslid van GALM, 
de belangenvereniging voor auteurs en componisten 
van lichte muziek onder het huidig voorzitterschap van 
Tom Kestens.

In 2016 engageert hĳ zich ook als bestuurslid van de 
Belgian Screen Composers Guild, de belangenvereniging 
voor film- en mediacomponisten onder huidig 
voorzitterschap van Frédéric Vercheval. 

Vanaf 2011 zetelt Hans ook in het bestuursorgaan van 
Sabam. In 2014 wordt hĳ binnen het bestuursorgaan 
verkozen als gedelegeerd bestuurder voor de 
Nederlandstalige taalvleugel, dit tot heden. 

> Compositiewerk 

-  Cd’s:
Elisa Waut:

•  Growing Pain EP
•  Commedia
•  Bloom Boom
•  Woodnymph Blond
•  Angelus
•  Mystica
•  Portraits and Landscapes

Hans Helewaut
•  Meanwhile up in the snowy mountains

Vazah
•  Vazah

Hans Helewaut 
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Patrick Mortier werd geboren in Aalst op 2 november 
1957. Als telg uit een muzikale familie, opa was 
trombonist en vader trompettist, was hĳ voorbestemd 
om een toekomst als muzikant uit te bouwen. Hĳ 
laat er geen gras over groeien want op 6-jarige 
leeftĳd krĳgt hĳ zĳn eerste trompet. Hĳ gaat naar de 
muziekacademie en speelt zĳn eerste noten in de 
plaatselĳke Harmonie. Op z’n 14de gaat Patrick naar 
de Kunsthumaniora van Gent en doet ook zĳn eerste 
podiumervaring op door samen met pa Alex mee te 
gaan spelen in The Actif Club, een Aalsters dansorkest.

Hĳ vervolgt zĳn klassieke studies aan de Conservatoria 
van Gent en Brussel waar hĳ eerste prĳzen behaalt voor 
notenleer, trompet en kamermuziek. Als 16-jarige staat 
hĳ al voor de klas en onderwĳst Notenleer, Samenspel 
en Koperen Blaasinstrumenten. Maar hĳ blĳft bovenal 
zelf spelen en ervaring opdoen in tal van ensembles, 
orkesten en big bands. Vooral voor de laatste heeft hĳ 
een bĳzonder grote passie. 

Patrick is eveneens een veelgevraagd studiomuzikant, 
allround live performer en orkestleider. Bovendien heeft 
hĳ nu de smaak te pakken en begint zelf te arrangeren 
en muziek te componeren. 

In 1988 stopt hĳ met lesgeven om zich volop te kunnen 
wĳden aan het oprichten van een eigen muziekuitgeverĳ 
PMP Music. Hĳ wil vooral talent van eigen bodem een 
kans bieden door het te ondersteunen in het realiseren 
en promoten van muzikale projecten. Dit doet hĳ 
via een aantal labels die verschillende genres van 
muziek vertegenwoordigen en een gezicht geven. Op 
regelmatige basis verschĳnen er nieuwe releases op 
zĳn labels en ondertussen zĳn er een 120-tal Full CD’s 
uitgebracht. 

Omdat hĳ altĳd al gepassioneerd was door 
auteursrechten werd Patrick in 1981 lid van Sabam als 
auteur/componist. Door zelf als uitgever actief te zĳn, 
wordt zĳn interesse hiervoor nog meer aangewakkerd. 
Sinds 1993 is hĳ achtereenvolgens actief lid van 
verschillende commissies binnen Sabam: Commissie 
Fonografische- en Videografische Reproductierechten - 
Werkgroep Muziekuitgaven - Commissie Lichte Muziek 
- Commissie Bewerkingen op het Publiek Domein en 
Commissie Classificatie. 

PMP Music bvba PMP Music bvba 

Vertegenwoordigd door Patrick Mortier 

Hĳ verdedigt al sinds jaar en dag de belangen van 
auteurs en uitvoerende artiesten. In 1983 werd hĳ lid 
van PlayRight (toen nog URADEX vzw) en in 1989 is hĳ 
medestichter van PlayRight cvba en zetelde hĳ in de 
Raad van Bestuur tot 2008. 

Patrick is eveneens voorzitter van de VSV – Vlaamse 
Sabamvrienden sinds 2016. In 2019 werd hĳ voorzitter 
van de Beroepsfederatie van Belgische Muziekuitgevers 
BMPA – Belgian Music Publishers. Gedurende al deze 
jaren, waarin wetten en regels voortdurend veranderen 
en in beweging zĳn, heeft hĳ een grote dossierkennis 
weten op te bouwen.
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PMP Music bvba

PAT MORE RECORDS – Lichte Muziek 
Christian Delagrange | Roestvrĳ | Robin Nills | Cold Pizza 
| Claude | The Employees 

QUALUNQUE – Classical 
Wim Statius Muller | Anne Verschoore | Maria 
Aneculaesei | Jan Michiels 

SENZA NOME – Classical 
Christel Kessels | Peter Vanhove | I Musici Brucellensis 
| Collegium Instrumentale Brugense | Johan Huys | Ben 
Roels | Guy Penson | Louis Landuyt | Catherine Van 
Loo | Luc Tooten | Benjamin Rawitz | Hendrickje Van 
Kerckhove | Inge Spinette | Wilfried Westerlinck | Jan 
Michiels | Lies Colman | Arco Baleno | Robert Janssens | 
Duo Yin-Yang | Duo Flâmas | Hans Lamal | Trio Telepatico 
| Kristiaan Seynhave | Triatu | Ilse Eerens

SOUNDS FAMILIAR – Compilations & Variété 
Grenzeloze Liefde | Radio 2 Band | Zoutlandt 

SYNCHRONICE – Film 
Scora 

BROSSMORE – Classical 
Dirk Brossé | Hanne Roos | Daniel Blumenthal

DE KROON OP HET WERK – Classical
Roeland Hendrickx | Arriaga Quartet | Peter Cabus | 
Kryptos Quartet | Duo Agineko 

> Een kleine greep uit zĳn activiteiten 
als muzikant, componist, orkestleider en 
arrangeur: 

•  Tournees in binnen- en buitenland met Soulsister, 
Vaya Con Dios, Niagara, Natalie Cole, Elisa Waut, 
Shirley Bassey, Demis Roussos, Caravelli, Shaka Kahn 
e.a. 

•  Studio-opnamen voor Vaya Con Dios, Maurane, 
Soulsister, Claude Nougaro, Clouseau, Johan 
Verminnen, Niagara, Helmut Lotti, The Dinky Toys, 
Khadja Nin, Stef Bos, Will Tura, Gilbert Montagnée,
Jo Lemaire, Belle Perez, e.v.a. 

•  Componeren en/of produceren van jingles en spots 
voor radio en televisie 

•  Muzikaal regisseur in de KVS - Brussel, pretpark 
Walibi 

•  Muzikale leiding en arrangeur van het Swingpaleis-
orkest, Radio 2 Band, Idool Big Band, Gouden Schoen 
Big Band e.v.a.

Het is zĳn vaste overtuiging dat er in deze woelige 
tĳden vertegenwoordigers uit de branche in de weer 
moeten zĳn om de rechten van onze kunstenaars van 
alle disciplines te verdedigen in binnen- en buitenland. 
Hĳ wil dit nog met meer slagkracht doen binnen het 
bestuursorgaan van Sabam, waarvan hĳ al sinds 2010 
deel uitmaakt. 

Patrick is een fervent voorstander van het collectief 
beheer, ook al zien sommigen dat helaas anders. Dat 
mogen we onder geen enkel beding laten gebeuren 
want dat zou de positie van heel veel van onze collega-
auteurs verzwakken. De technologische vooruitgang 
is niet voor iedereen even toegankelĳk om individueel 
zĳn of haar rechten te gaan verdedigen bĳ de grote 
providers, zenders, festivals, etc. Hiervoor hebben we 
gelukkig Sabam en haar zusterverenigingen om dit 
namens ons allen te doen.

In 2022 blaast Sabam 100 verjaardagskaarsjes uit en zal 
hĳ samen met zĳn collega’s van het bestuursorgaan, 
de Algemeen Directeur en het managementcomité 
strĳdvaardig de collectieve vloot drĳvend houden en 
naar een veilige haven loodsen zodat we er nog eens 
100 jaar kunnen bĳdoen.

> De labels die hĳ als uitgever oprichtte: 

AIROPHONIC – Windinstruments
Jean-Yves Fourmeau | Claude Faucomprez | Feeling 
Brass Quintet | Peter Verhoyen | Jan Guns | Alain Crepin 
| Aldo Baerten 

ALLEY CATS – Jazz & More 
Rony Verbiest | Ilse Duyck | Men’s Voices | The Cotton 
City JazzBand | Marc Matthys | Ali Ryerson 

BLUE GEMS – Blues / Roots / Rock 
William Souffreau | Blinkit | Jean-Pierre Froidebise |
P. Van Sant | Carlos De Blaere 

ETNA – World / Ethnic / Folk & Fieldrecordings 
Frank Michiels | Cécile Kayirebwa | Juan Carreras | 
Hubert Boone | À Râse dè têre | Limbrant

EXIT RECOR – Electronic 
Neven (Peter Clasen) | Schmoll (Peter Clasen & Elvis 
Peeters) 

FUZZY – Rock 
Irish Coffee | Kloot Per W 

PMP Music bvba
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Serge draait al ettelĳke jaren mee in de Belgische 
muziekbusiness, we kennen hem als DJ, schrĳver, 
producer en drĳvende kracht achter tal van projecten 
en artiesten zoals Confetti’s, Cartouche, T-Spoon, Dinky 
Toys, Orion Too, Seduced, Hadise, D-Me, JAM, Cru5h5, 
meer recenter nog Laurent Wery, Funk Providers, Salsa 
Brothers, Beatgrinders, DJ Licious, Rockstarz, Nicolaz, 
Merdan Taplak (Troubles In My Head), 2 Fabiola (She’s 
After My Piano - Zomerhit 2014), Alvar & Millas en nog 
vele anderen. 
Zĳn palmares is zo indrukwekkend dat hĳ in de top 20 
staat van best verkopende Belgische artiesten in het 
buitenland.

Hĳ kreeg ook sterren als Wee Papa Girl Rappers achter 
de micro’s van zĳn studio, en mocht nummers van grote 
namen remixen, waarbĳ we zeker denken aan ‘Living 
On My Own’ van Freddie Mercury, een wereldhit van 
formaat. 
Meer dan 450 titels waar hĳ aan werkte staan 
geregistreerd bĳ Sabam. Ook zĳn uitgeverĳ ‘Ramaekers 
Publishing’ telt zo’n 270 titels. 

www.711-productions.com
https://www.facebook.com/serge.ramaekers

> Biografie

Grootste successen als auteur/componist en/of 
producer:

1988
Confetti's, de nummer 1 uit de New Beat generatie. 
Deze populaire dance-act mocht drie jaar lang van het 
grote succes proeven, elke opvolger van ‘The Sound Of 
C’, werd een van de best verkochte singles in bĳna elk 
Europees land, met als uitschieter Frankrĳk.

1989
Rocco Granata vraagt Serge om zĳn ‘Marina’ in een 
meer up-to-date kleedje te steken.
De New-Beat versie van de beroemde Marina werd in 
België en ver daarbuiten zelfs een grotere hit dan de 
vroegere versie. 

Serge Ramaekers Serge Ramaekers 

1990
Cartouche, dit project was niet alleen in Europa een 
groot succes maar kreeg ook een Billboard notatie in 
Amerika. Cartouche was ook zéér BIG in Canada.

1991
De eerste productie van ‘My Day Will Come’ was voor de 
Dinky Toys meteen een eerste hit.

1993
De Remix die Serge maakt van ‘Living On My Own’ van 
Freddie Mercury kent een gigantisch Europees succes, 
met nummer 1 noteringen voor verschillende weken in 
verschillende landen.

1997
T-spoon, een act die al jaren een bescheiden 
Nederlands succes kent, breekt met ‘Sex On The Beach’ 
door in België.

1998
Dankzĳ een nummer 1 positie in Ierland wordt de 
rest van ‘Great Britain’ wakker en kent T-Spoon een 
internationale uitbraak met ‘Sex On The Beach’. In 
september komt het nummer binnen op nr. 2 in de 
UK, achter ‘Millennium’ van Robbie Williams. Ook de 
opvolger ‘Tom’s Party’ kende een hoge chart-notering. 

1999
De wereldtoer van T-Spoon met hun ‘Sex on the 
beach’ gaat verder, nummer 7 in Australië en nummer 
6 in Nieuw-Zeeland en last but not least: wekenlang 
nummer 1 in Japan.
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Serge Ramaekers 

2011
Laurent Wery’s ‘Hear My Sound’ begint aan een 
tweede leven: ‘Hey Hey Hey’ wordt de titel en is een 
samenwerking met de Canadese rapper SwiftKid.

2012
‘Hey Hey Hey’ wordt in Amerika opgepikt en er komt 
een artieste bĳ: DEV.
De titel wordt voor de vierde keer aangepast en is nu 
‘Hey Hey Hey, Pop Another Bottle’.
Trippel Platina in Australië met meer dan 300.000 
verkopen en Goud in België.

2014
De productie van 2Fabiola’s ‘She’s After My Piano’ levert 
de mooie trofee van Radio 2 ZomerHit 2014 op.

2015
De track ‘Troubles In My Head’ van Merdan Taplak wordt 
spontaan opgepikt door StuBru en MNM.
Alle andere radio’s volgen snel.

2016
Heel veel ghostproducties voor bekende internationale 
dj’s.

2017-2018
‘Calling’, een instrumentale clubplaat voor DJ Licious, 
wordt opgepikt door Pete Tong (BBC1 Radio) en
wordt een internationale clubhit.
Door het grote succes besluiten we om een vocale 
versie op te nemen, ‘Hear You Calling’, waardoor de 
plaat een tweede boost krĳgt.

2019
Een samenwerking met DJ F.R.A.N.K levert een 
bescheiden clubhit op: ‘The One And Only’. 

2020
Een eerste samenwerking met Leee John, de zanger 
van Imagination (Just an Illusion, Flashback, Music and 
Lights,…) resulteert in een nieuwe track ‘Horizon’, die 
eind juli 2020 internationaal gereleased wordt. 

2001 
‘You and Me’ van ‘Orion Too’ werd gereleased, het was 
meer een underground-hitje, tot het in Spaanse handen 
viel.

2002 
Orion Too wordt een internationaal succesverhaal. 
Beginnend in Spanje, Duitsland over naar Canada 
en ook Japan, USA en in het UK worden er mooie 
successen geboekt.

2003 
De start van het populaire meidentrio Seduced met 
‘Good 2 B’ mist zĳn doel niet. Tot in Spanje en Brazilië 
kent Seduced een mooi succes. Ook de opvolgers 
worden door radio en publiek erg gewaardeerd.

2004
Hadise maakt haar entree in showbizzland, met het 
door Serge geproduceerde ‘Sweat’ staat ze meteen in 
de hoogste regionen van de Ultratop.

2005
Een mash up van White Stripes …… & …………… wordt 
‘Oh o o o Oh’ en is voor D-Me onmiddellĳk een schot 
in de hit-roos, en ook de opvolger, ‘The Sequel’ is goed 
voor een top 5. 

2006
Samen met Jef Martens (Basto) lanceert Serge JAM. 
Met de song ‘Just Be Yourself’ scoren ze in België, 
Frankrĳk en nog een paar Europese landen een zeer 
dikke radiohit.

2007
Naast Cru5h 5, zĳn ook de dance en jumpprojecten 
zoals Highstreet Allstars en Anonymous bĳzonder 
populair. Ook in Nederland en Duitsland is het succes 
groot.

2008
Onder zĳn Sir-G alias brengt Serge meer clubgerichte 
platen uit, om zĳn groeiend dj-succes wat ruggensteun 
te geven, de eerste release wordt een remix van ‘Always 
Been Real’. 

2009
Sir-G produceert samen met Laurent Wéry de clubhits 
‘Hear My Sound’ en ‘Nagasaki’.
De producties van dj’s zoals Mystique, Nicalaz, Rebel, 
DiMaro & Merayah, David LaTour, Beatgrinders,...
worden bĳ mĳ in de studio onder de loep genomen.

2010
De nieuwe Kaye Styles wordt klaargestoomd...
Keep an eye on ‘Mindbox’!

Serge Ramaekers 
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> Biografie

Als multidisciplinair auteur begon ik mĳn carrière als 
cartoonist voor de Belgische pers. Mĳn tekeningen 
verschenen in kranten en tĳdschriften zoals Le Soir, 
Ciné Télé Revue, Le Moniteur Automobile, De Auto Gids, 
L’Evénement, 7 Extra, Commission en Direct,… 

Naast mĳn werk als tekenaar was ik ook journalist en 
copywriter. Ik schreef voor de pers en de Belgische city 
guides: Paris-match, L’Evénement, Petit Futé, Ni Vu Ni 
Connu,…

In 2001 produceerde en schreef ik voor Anna Flint. 
Haar liedjes zĳn op de nationale radio en televisie te 
horen: RTBF, Radio Contact, Sud Radio, MCM Belgique, 
Club RTL. Later schreef ik ook voor Starlight, waarvan 
sommige nummers in Europa op verschillende 
compilaties verschenen, zoals Hits Connection.

Na een beroerte en een lange revalidatie richtte ik 
in 2003 een filmproductiebedrĳf op. Met dit bedrĳf 
produceerde en schreef ik verschillende fictiefilms 
gericht op families: ‘Pom le Poulain’ (met Richard 
Bohringer), ‘A Pas de Loup’, ‘les Oiseaux de Passage’. 
Ze wonnen meer dan 50 prĳzen op 250 internationale 
festivals. Twee van deze films werden bovendien 
bekroond tot beste Europese film voor kinderen door 
de European Children’s Film Association (in 2012 en 
2016 - www.ecfaweb.org). Ik werd ook geselecteerd 
voor de Berlinale. 

Verder ben ik de auteur van verschillende boeken die 
gepubliceerd zĳn bĳ Editions Lamiroy en 180° Editions. 
Ik schreef ook een aantal dichtbundels, waarvan 
sommige ondertussen bekroond zĳn. Ik ben altĳd 
nieuwsgierig en ben de laatste tĳd geïnteresseerd in 
het schrĳven van theaterstukken. Ik heb tot slot al films 
geregisseerd, waaronder de making-of van ‘Pom le 
Poulain’.

Bovenal ben ik al vele jaren betrokken bĳ de verdediging 
van het auteursrecht en de auteurs. Ik was onder 
meer actief in het college grote rechten van Sabam 
(2 mandaten) en in de vereniging francAuteurs Sabam 
(www.francauteurs.net).

Yves RingerYves Ringer

> Sabam – vragen, suggesties en projecten

1. Sabam
•  Het merk Sabam versterken, vanuit het oogpunt van 

zowel leden als gebruikers. De communicatie moet 
positief zĳn. 

•  Overwegen om de meest bekende leden van Sabam 
in te zetten om het imago van Sabam te versterken 
via verschillende media of met online videoclips die 
verspreid en gedeeld kunnen worden (proberen om 
een buzz te creëren). 

•  Voor de meeste mensen is Sabam = muziek. We 
moeten de buitenwereld doen beseffen dat Sabam 
multidisciplinair is. Sabam is de vereniging van alle 
auteurs en ze moet dit duidelĳk maken. 
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Yves Ringer

Bestaande programma's moeten worden versterkt, 
niet alleen om gevestigde auteurs te waarderen (en 
de positie van Sabam te verbeteren), maar ook om 
opkomende auteurs te helpen. 

•  Zoals een R&D-cel nodig is om tools te ontwikkelen 
(bv. voor het signaleren van werken of innen van 
auteursrechten), is er een cel voor ‘talenten’ nodig 
die probeert om toekomstige grote auteurs die veel 
rechten zullen genereren te identificeren en aan te 
moedigen. 

3. Gebruikers/klanten 
•  De gebruiker moet niet alleen een betalende klant 

zĳn. We moeten hem duidelĳk maken dat het gebruik 
van het repertoire van Sabam een commerciële 
actie is die de aantrekkelĳkheid van zĳn bedrĳf 
of evenement vergroot. Het repertoire van Sabam 
gebruiken moet als een meerwaarde worden gezien.

•  Voor gebruikers van het repertoire is Sabam een 
leverancier zoals een ander. Ze krĳgt een mandaat 
van auteurs en kunstenaars om het gebruik van 
een repertoire toe te laten. Sabam mag niet meer 
worden gezien als een administratie of (semi)
overheidsinstelling (waaraan ze een taks betalen), 
maar als een commerciële onderneming waaraan ze 
betalen voor een dienst.

•  Zĳn er strategieën om waarde toe te voegen 
aan klanten (klein en groot)? Ze uitnodigen voor 
evenementen, showcases, concerten, voorstellingen, 
festivals? Auteurs worden regelmatig uitgenodigd, 
maar zouden klanten dat ook niet moeten worden?

4. Personeel 
•  Steeds met het idee dat Sabam en haar personeel 

efficiënter moeten zĳn, moeten we gaan kĳken 
naar wat goed werkt of wat efficiënter verloopt in 
buitenlandse zusterverenigingen en proberen dit 
binnen Sabam toe te passen, ook met het oog op 
lagere (werkings)kosten. 

•  Staan het management en de verschillende diensten 
binnen Sabam voldoende met elkaar in verbinding? 
Hebben ze een brede kennis van het werk van hun 
collega's?

•  Moeten de juridische, boekhoudkundige en 
administratieve diensten niet in het achterhoofd 
houden dat ze voor een auteursvereniging werken 
en moeten ze daarom in hun denken en werken ook 
geen aandacht schenken aan verbeelding, creativiteit, 
ideeën,…? 

•  Beklemtonen dat Sabam nationaal is. Ze is Belgisch 
en houdt rekening met Belgische bĳzonderheden. 
Sabam is geen dochteronderneming van Frankrĳk.

•  Ervoor zorgen dat het auteursrecht deel uitmaakt van 
de lessen burgerschap in lagere scholen (dit bestaat 
al aan Franstalige zĳde). Kinderen moeten leren dat 
het stelen van morele eigendommen net zo ernstig is 
als het stelen van materiële eigendommen. 

2. Leden
•  Altĳd in het achterhoofd houden dat de auteurs de 

belangrĳkste grondstof van Sabam zĳn. We moeten 
dus bĳzondere aandacht aan hen besteden. Sabam 
moet de auteurs ervan bewust maken dat ze allemaal 
tot de Sabam-gemeenschap behoren, ongeacht hun 
discipline. 

•  Voor de leden: communiceren over alles wat 
Sabam voor hen doet, benadrukken dat Sabam 
een coöperatieve vennootschap is, dat elk 
maatschappelĳk aandeel het lid vertegenwoordigt, dat 
iedereen op hetzelfde niveau staat en dat Sabam van 
hen is. 

•  Het zou ook mogelĳk zĳn om de leden te valoriseren 
via de auteursverenigingen, door uitnodigingen 
voor deze verenigingen bĳ Sabam te formaliseren. 
Ontmoetingsmomenten organiseren met de 
verantwoordelĳken om gemeenschappelĳke 
strategieën en lobbying te overwegen ten 
aanzien van politici, de economische wereld of 
het maatschappelĳk middenveld. Met de komst 
van digitale technologie en globalisering zĳn de 
problemen van de auteurs dezelfde, ongeacht de 
discipline: muziek, audiovisueel, grafische kunst, 
beeldende kunst, literatuur,…

•  De leden van Sabam moeten een echte gemeenschap 
worden, die snel gemobiliseerd is en kan worden om 
hun belangen te verdedigen. De digitale technologie, 
die zoveel schade toebrengt aan rechthebbenden, 
zou Sabam in staat moeten stellen om actie te 
ondernemen en/of online petities te lanceren die 
reacties uitlokken van leden van beroepsverenigingen 
en de samenleving en die zo op het beleid zouden 
wegen. Sabam is een gesprekspartner, maar de leden 
zĳn ook een populaire massa die meer symbolisch 
gewicht kan hebben. Avaaz en WeMove zĳn 
voorbeelden van gemeenschappen die erin slagen het 
beleid te beïnvloeden. Voor de verdediging van haar 
belangen zou Sabam dezelfde soort digitale strategie 
moeten hanteren.

•  Alle auteurs van Sabam zĳn belangrĳk, degenen die 
geld opbrengen natuurlĳk, maar de anderen mogen 
niet worden verwaarloosd. Niemand kan de toekomst 
van een auteur voorspellen. Wat Sabam doet voor 
toekomstige auteurs moet relationeel en financieel 
positieve gevolgen hebben voor Sabam.

Yves Ringer
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7. Bestuursorgaan en colleges
•  De werkwĳze van het bestuursorgaan en de colleges 

moet worden verbreed door informele ontmoetingen 
in te lassen waar men kan discussiëren en ideeën kan 
uitwisselen die niet op een vaste agenda staan, waar 
men strategische of toekomstgerichte discussies kan 
voeren of gewoon vrĳblĳvend kan brainstormen.

8. 100 jaar Sabam
•  Sabam zal binnenkort haar 100ste verjaardag vieren. 

Het auteursrecht heeft verschillende revoluties 
ondergaan in de manier waarop werken worden 
verspreid. Met de digitale technologie is het moeilĳk 
geworden om de gegenereerde rechten voor iedereen 
te controleren: auteursverenigingen, auteurs, 
uitgevers, omroepen,... Misschien is het nuttig om 
‘Staten Generaal’ te organiseren die alle spelers in 
de sector samenbrengen om naar hen te luisteren, 
hun behoeften te kennen en de werking en rol van 
Sabam te optimaliseren: auteurs, uitgevers, klanten, 
personeel, bookers, verenigingen, festivals, zalen,...

•  Sabam moet nadenken over de waarden die zĳ in de 
toekomst wil verdedigen, niet alleen als coöperatieve 
vennootschap maar ook als commercieel bedrĳf. Wil 
Sabam socialer, duurzamer, ethischer of zakelĳker 
zĳn? Het is belangrĳk om deze vragen te stellen, te 
beantwoorden en concrete acties voor te stellen om 
Sabam vooruit te helpen en haar beter en efficiënter 
te maken. 

5. Gebouw
•  Het gebouw van Sabam is oud en lĳkt een beetje op 

een onpersoonlĳke en omslachtige administratie. 
Het is het tegenovergestelde van wat het ‘Maison 
des Auteurs’ van SACD vandaag biedt, waar auteurs 
tĳdens de dag kunnen werken. 

•  Sabam moet een plek bieden waar haar auteurs 
verwelkomd worden, waar ze elkaar kunnen 
ontmoeten (en aan co-working kunnen doen?). Een 
plek die open is tĳdens de kantooruren. We moeten 
een thuis creëren dat openstaat voor auteurs en dat 
het gevoel geeft van een echte sociale ruimte.

•  Een barruimte met een concertpodium zou ook een 
ontmoetings- en ontdekkingsplaats voor de leden 
kunnen zĳn, ook al wordt het beheer hiervan na 
een aanbesteding aan een onafhankelĳke uitbater 
toevertrouwd.

•  Het gebouw is te groot geworden voor het aantal 
medewerkers. We moeten erover nadenken om de 
beschikbare ruimte te rationaliseren en een deel 
van het gebouw te verhuren om het winstgevend te 
maken of de kosten ervan te verminderen.

•  Moeten we ook niet overwegen om het gebouw om 
te bouwen met het oog op een betere ecologische 
voetafdruk? Of denken aan een nieuw gebouw dat is 
ontworpen voor de huidige behoeften van Sabam en 
de auteurs?

6. Digitale uitdaging 
•  Het auteursrecht wordt bedreigd door de komst 

van digitale technologieën en platformen (YouTube, 
iTunes, Spotify,…). Hoewel er onlangs een Europese 
wet is aangenomen, volstaat deze waarschĳnlĳk niet 
om auteurs een eerlĳke vergoeding te geven. 

•  Dreigt Sabam door het uitbesteden van het 
datamanagement aan een bedrĳf als ICE, wat 
haar efficiëntie verhoogt, niet de controle over de 
documentatie te verliezen? En wat als grote bedrĳven 
als ICE, iTunes of Spotify in de nabĳe toekomst zelf 
rechten zouden gaan beheren, wat de inkomsten van 
Sabam sterk zou doen dalen? Als de kosten dankzĳ 
artificiële intelligentie gedrukt kunnen worden, 
moeten we deze artificiële intelligentie ook zelf 
controleren en erover waken dat we niet gepasseerd 
worden door externe dienstverleners.

•  De eServices van Sabam zĳn een stap vooruit voor 
auteurs en gebruikers, die online hun aangifte kunnen 
doen, maar de gewoontes van gebruikers zĳn al 
verder geëvolueerd. Meer dan 80% van de mensen 
gebruiken het internet enkel via hun smartphone of 
tablet. We zouden eraan moeten denken om apps te 
ontwikkelen voor deze gebruikers, leden of klanten 
van Sabam.

•  Hoe kunnen we Sabam-auteurs met digitale 
communicatie het gevoel geven dat ze echt tot een 
gemeenschap behoren, of die nu virtueel of echt is?

Yves RingerYves Ringer
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Claude Martin behaalde een licentiaat en aggregaat in 
de rechten aan de ULB. Sinds 1988 is hĳ actief in de 
wereld van de muziekuitgave. Het bedrĳf dat hĳ leidt 
produceerde en publiceerde voor tal van artiesten, 
zoals Pierre Rapsat, Perry Rose, Joshua, Eté 67, Mud 
Flow, Les Déménageurs, Atomique de Luxe, Jean-Luc 
Fonck, Noa Moon, Kid Noize en Mustii. 

Sinds 2008 maakt hĳ deel uit van het bestuursorgaan 
van Sabam, als vertegenwoordiger van de cvba TEAM 
FOR ACTION. Bovendien was hĳ van 2012 tot 2018 
gedelegeerd bestuurder van Sabam.

Claude Martin was ook jarenlang bestuurder van SIMIM, 
de collectieve beheersvennootschap die de naburige 
rechten van muziekproducenten beheert. 

“Als muziekuitgevers en -producers richten we ons 
niet alleen op het puur creatieve luik van het artistieke 
proces, maar ook op de marketing en branding van onze 
artiesten. Een ander fundamenteel aspect van uitgeven 
en producen is nagaan op welke manieren iedereen 
wordt vergoed: niet alleen de artiesten, auteurs, 
producers en uitgevers, maar ook andere personen en 
organisaties die bĳ dit proces betrokken zĳn”, aldus 
Claude Martin. 

Team for action scrl 

Vertegenwoordigd door Claude Martin 

Team for action scrl 
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Uittreksel uit verslag van ondernemingsraad van 8 juli 2020
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Carine Libert geeft een stand van zaken over de impact van Covid-19 op Sabam.

De documenten betreffende de cijfers werden tijdig aan de werknemersafvaardiging verschaft.

Na de uiteenzetting van Stijn Van Reusel, Serge Vloeberghs en Steven Desloovere neemt de commissaris het 
woord om zijn verslag te bespreken.

De uiteenzetting van de cijfers was duidelijk.

Gezien het feit dat 2019 een gunstig jaar was, werden er geen vragen gesteld.

Voor goedkeuring,

De werknemersafvaardiging,
De Secretaris,

De werkgeversafvaardiging,
De Voorzitter,


